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El Sr. Zaragozà Muñoz demana la paraula i diu que últimament els 
informes d’alcaldia s’han convertit en una espècie de contrarèplica contra 
el partit popular i si podrà respondre si hi ha alguna al·lusió a membres 
del Grup Popular.
El Sr. Alcalde li diu que els informes són només per a informar.
El Sr. Zaragozà diu que si és així ja han acabat i s’alçaran i s’aniran.
El Sr. Alcalde diu que el ple s’ha de portar amb un ordre.
El quatre regidors del Grup Popular, a les catorze hores i trenta-dos 
minuts s’alçen i abandonen el saló de sessions.

I a continuació el Sr. Alcalde informa el Ple dels següents assumptes:

1/ Ens ha concedit les subvencions del PAMER, ENCORP, i Salari 
Jove. Amb el PAMER, es contractaran 4 peons per a neteja forestal, i el 
contracte durarà més o menys 4 mesos.

Amb l’EMCORP, es contractaran dos SOCORRISTES i un peó de neteja. 
I amb el Salari Jove un diplomat o llicenciat per a tasques administratives 
a l’ajuntament.

Amb estos 8 llocs de treball, més els quatre que li fan falta a l’empresa 
que portarà a terme la remodelació dels carrers del casc antic, que es 
faran en el Pla per a l’estímul de l’economia i l’ocupació, es crearan al 
poble de les Coves 12 llocs de treball. Per a la qual cosa s’ha obert una 
borsa de treball a les oficines d’este ajuntament i s’ha comunicat en bans 
i cartells penjats pels establiments del poble.

2/ En les tres últimes setmanes s’han produït al poble diversos casos de 
vandalisme i gamberrisme, trencant macetes dels veïns del poble, del club 
de convivència de pensionistes i jubilats, sostraient mobiliari particular de 
patis de cases i trencant mobiliari urbà. Este equip de govern ha sol·licitat 
per escrit al Caserna de la Guàrdia Civil de Cabanes més presència per 
la part antiga del poble, que és on es produeixen més estos casos, per la 
nit. I al mateix temps demanem la col·laboració ciutadana per identificar 
a estos “gamberros” i actuar amb acord a les lleis vigents.

3/ Han arribat notícies a este Ajuntament, per part de gent que viu als 
masos, que en menys d’un mes, Correus vol deixar de fer el repartiment 
de correspondència pels nuclis disseminats (els masos) del terme 
Municipal. 

Este equip de govern s’ha ficat en contacte amb l’oficina principal de 
Correus per recaptar més informació al respecte i intentar que el servei 
de repartiment continue igual com fins ara. Ens han informat que este 
canvi ve degut a la ficada en pràctica del Real Decret 503/2007 (aprovat 
pel Consell de Ministres el 10 de març que modifique el Reglament de la 
Llei 24/1998, el qual diu.

“Artículo 37. Entrega de envíos postales en entornos especiales o 
cuando concurran circunstancias o condiciones excepcionales.
1. En los entornos especiales a los que se refiere el artículo, la 
entrega de los envíos postales ordinarios se realizará a través de 
buzones individuales  no domiciliarios y de casilleros concentrados 
pluridomiciliarios.
En todo caso, la entrega de los envíos postales ordinarios a través de 
buzones individuales y de casilleros concentrados pluridomiciliarios, 
como sistemas alternativos, se realizará todos los días laborables y, al 
menos, cinco días a la semana”
I en el punt 4 del mateix artícle puntualitza:
“4. Tendrán la consideración de entornos especiales los siguientes 
supuestos:
a) Cuando se trate de viviendas aisladas o situadas en entornos 
calificados como diseminados y estén situadas a más de 250 metros 
de la vía pública habitualmente utilizada por cualquiera de los servicios 
públicos.

El reparto se realizará mediante buzones individuales o agrupados 
ubicados al paso o en un punto de aproximación entre las viviendas y 
la vía de circulación”

Davant açò l’equip de govern intentarà que el repartiment de la 
correspondència sigue el millor per a tots els habitants dels masos. Per la 
qual cosa seguirem les conversacions amb els responsables de Correus 
que porten el tema.

4/ S’han acabat les obres dels POYS 2008 dels disseminats i del poble. 
S’ha ficat asfalt al Mas de Malagana, Moreral i Mas la Punta. I al poble 
s’ha acabat la 3ª fase de l’alberg.

5/ No vull acabar sense fer un agraïment a l’associació de Dones 
Progressistes, que van fer, donar i portar personalment una gran quantitat 
de pastes a l’estand de les Coves a la Fira de Turisme de València. Moltes 
gràcies a totes.

7é. mOCIONS D’URGÈNCIA. Es presenta un per la regidora Sra. 
Montull Rodrigo la qual justifique la urgència dient:

Des de l’any 2007, en que es va començar a aplicar la Llei de la 
Dependència, en el poble de Les Coves, s’han presentat a través del 
Serveis Socials municipals, 57 sol·licituds. 

Del 16 de febrer fins al 31 de desembre de 2008, els informes socials 
realitzats han estat 13. D’estos 13, les propostes de Programa Individual 
d’Atenció, (conegut com PIA), han estat 7.  Resolucions de PIA: 1. 

Durant l’any 2009, del 16 de febrer fins a 1’11 de maig, els informes 
socials realitzats són 2. 

Les mateixes propostes de Programa Individual d’Atenció. I també han 
estat dues les Resolucions de Proposta de PIA. Però, en este moment, 
els informes socials d’entorn pendents de realitzar, demanats per la 
Conselleria de Benestar social, són 10. 

Hem de tenir en compte que segons el calendari d’aplicació de la Llei 
de la Dependència, en 2007 s’havien de valorar les persones amb 
dependència de grau III . Gran Dependència. Nivells 2 i 1 i resolts els 
seus expedients.

En 2008/2009 han d’estar valorades les persones amb Grau II. 
Dependència severa. Nivell 2. I resolts els seus expedients. Açò 


